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PROTOKÓŁ NR V/XXXIV/17 

z XXXIV SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA 

ŚLĄSKIEGO V KADENCJI 

 
(13.02.2017 r. – Sala Sejmu Śląskiego, Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego 

w Katowicach, ul. Ligonia 46) 

 

1. Otwarcie sesji – godz. 11
05

 – radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący 

Sejmiku. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – spośród 45 radnych 

Sejmiku Województwa Śląskiego w dzisiejszej sesji, zwołanej na podstawie 

art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie województwa, 

uczestniczy zgodnie z podpisaną listą obecności 44 radnych. Wobec tego 

stwierdzam prawomocność obrad i otwieram XXXIV sesję Sejmiku 

Województwa Śląskiego V kadencji. Witam wszystkich bardzo serdecznie, a 

nade wszystko naszych gości w osobach: Pana Krzysztofa Justyńskiego, 

Komendanta Wojewódzkiego Policji, witam serdecznie Pana Wiesława 

Kucharskiego, Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych. 

Serdecznie witam Zarząd Województwa na czele z Panem Marszałkiem 

Wojciechem Saługą, witam Panią Sekretarz Anetę Moczkowską, witam 

państwa dyrektorów wydziałów Urzędu Marszałkowskiego i innych jednostek 

organizacyjnych. Witam przedstawicieli mediów – prasy, radia i telewizji, 

witam także inne osoby, które są obecne i są zainteresowane naszymi 

obradami. Na samym końcu witam wszystkich Państwa Radnych, 

współgospodarzy dzisiejszych obrad. Szanowni Państwo ! W ramach wstępu 

do dzisiejszych obrad chcę nam wszystkim przypomnieć, że w dniu 8 lutego 

odbyliśmy w Cieszynie wspólną sesję trzech samorządów, czyli Rady Miasta 

Cieszyna, Powiatu Cieszyńskiego i Sejmiku Województwa Śląskiego. Jak 

wiemy sesja była bardzo uroczysta i poświęcona była 500. rocznicy 

Reformacji, dlatego też serdecznie Państwu Radnym dziękuję za obecność na 

tej sesji. Dziękuję tym, którzy byli obecni fizycznie, ale także tym, którzy z 

różnych przyczyn nie mogli być obecni, ale byli zapewne duchowo. Dziękuję 

także za aktywną obecność Zarządowi Województwa, Panu Marszałkowi, 

pozostałym członkom Zarządu, ale także serdecznie dziękuję pracownikom 

Urzędu Marszałkowskiego, którzy przyczynili się do tych aspektów 

logistycznych, w efekcie czego mogliśmy tą uroczystą sesję sprawnie i 

zarazem pięknie odbyć. Przede wszystkim – myślę, że będę także 

wyrazicielem nas wszystkich – złożę podziękowania głównej inicjatorce, a 

zarazem i prowadzącej sesję Sejmiku Województwa Śląskiego wraz z dwoma 

pozostałymi samorządami, Pani Przewodniczącej Sylwii Cieślar – serdecznie 

Pani Przewodniczącej gratulujemy udanego przedsięwzięcia i godnego 

reprezentowania całego Sejmiku… 
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2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – Szanowni Państwo ! 

Jak wiemy działają dwie komisje doraźne, których kadencja się skończyła, 

dlatego też proponuję w ramach zmiany porządku obrad umieszczenie 

projektu dwóch uchwał w sprawie: powołania doraźnej Komisji – Kapituły 

Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Śląskiego – projekt uchwały 

otrzymaliśmy na druku V/546 oraz powołania doraźnej Komisji ds. 

Gospodarki i Innowacji – projekt uchwały w tym zakresie otrzymaliśmy na 

druku V/547. Jeśli przegłosujemy przyjęcie do porządku obrad tychże uchwał, 

to proponuję zamieścić je po wszystkich uchwałach, które będziemy 

głosowali, w punktach 50 i 51, a tym samym dalsze punkty porządku 

dziennego zostaną przenumerowane odpowiednio o dwie pozycje. Czy są inne 

propozycje zmian w porządku obrad ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie powołania doraźnej Komisji – „Kapituły Odznaki Honorowej za 

Zasługi dla Województwa Śląskiego” (druk V/546): 

 

za  42 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Gospodarki i Innowacji (druk 

V/547): 

 

za  42 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Sejmiku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów Sejmiku Województwa 

Śląskiego do składu Rady Śląskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego 

Funduszu Zdrowia (druk V/500). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegatów do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Województw Rzeczypospolitej Polskiej (druk V/501). 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2017-2030 (druk V/544). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2017 rok (druk V/545). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/51/2/2010 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 12 maja 2010 roku w sprawie Zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Województwa Śląskiego 

oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania (druk V/543). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/30/8/2016 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 listopada 2016 roku w sprawie zwrotów 

kosztów podróży służbowych Radnych Sejmiku Województwa Śląskiego (druk 

V/502). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Statutu Województwa Śląskiego (druk V/503). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

narkomanii w Województwie Śląskim na lata 2017-2020 (druk V/541). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia stowarzyszenia pod 

nazwą: Stowarzyszenie Biznes – Nauka – Samorząd „Pro Silesia” (druk 

V/542). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia odcinków dróg gminnych na terenie 

Gminy Mszana oraz na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój do kategorii dróg 

wojewódzkich (druk V/540). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/3/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Obwodowi Lecznictwa Kolejowego – s.p.z.o.z. w Bielsku-Białej 

(druk V/504). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/4/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu w Bielsku Białej (druk V/505). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/5/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Centrum Pulmonologii i Torakochirurgii w Bystrej (druk V/506). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/6/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Szpitalowi Specjalistycznemu nr 2 w Bytomiu (druk V/507). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/7/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu nr 4 w Bytomiu (druk 

V/508). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/8/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Szpitalowi Specjalistycznemu w Chorzowie (druk V/509). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/9/2015 Sejmiku 
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Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu im. Najświętszej 

Maryi Panny z siedzibą w Częstochowie (druk V/510). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/10/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej nad Matką, 

Dzieckiem i Młodzieżą z siedzibą w Częstochowie (druk V/511). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/11/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Obwodowi Lecznictwa Kolejowego w Gliwicach SPZOZ (druk 

V/512). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/12/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Ośrodkowi Lecznictwa Odwykowego i Zakładowi 

Opiekuńczo-Leczniczemu w Gorzycach (druk V/513). 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/13/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Centrum Pediatrii „Kubalonka” w Istebnej (druk 

V/514). 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/14/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Rehabilitacyjnemu dla Dzieci w 

Jastrzębiu-Zdroju (druk V/515). 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/15/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu nr 2 w Jastrzębiu-

Zdroju (druk V/516). 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/16/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Beskidzkiemu Zespołowi Leczniczo-Rehabilitacyjnemu Szpitalowi 

Opieki Długoterminowej w Jaworzu (druk V/517). 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/17/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Centrum Psychiatrii w Katowicach im. dr. Krzysztofa Czumy (druk 

V/518). 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/18/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Okręgowemu Szpitalowi Kolejowemu w Katowicach – s.p.z.o.z. 

(druk V/519). 

30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/19/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Katowickiemu Centrum Onkologii (druk V/520). 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/20/2015 Sejmiku 
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Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Ośrodkowi Medycyny Pracy w Katowicach (druk 

V/521). 

32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/21/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Pogotowiu Ratunkowemu w Katowicach (druk 

V/522). 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/22/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Zespołowi Wojewódzkich Przychodni Specjalistycznych w 

Katowicach (druk V/523). 

34. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/23/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Neuropsychiatrycznemu im. dr. Emila 

Cyrana w Lublińcu (druk V/524). 

35. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/24/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Szpitalowi Chorób Płuc w Orzeszu (druk V/525). 

36. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/25/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Ośrodkowi Terapii Nerwic dla Dzieci i Młodzieży z siedzibą w 

Orzeszu (druk V/526). 

37. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/26/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Wojewódzkiemu Szpitalowi Chirurgii 

Urazowej im. dr. Janusza Daaba w Piekarach Śląskich (druk V/527). 

38. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/27/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Szpitalowi Chorób Płuc im. Św. Józefa w Pilchowicach (druk 

V/528). 

39. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/28/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Państwowemu Szpitalowi dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Rybniku 

(druk V/529). 

40. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/29/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu nr 3 w Rybniku (druk V/530). 

41. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/30/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Centrum leczenia Oparzeń im. dr. Stanisława Sakiela w 

Siemianowicach Śląskich (druk V/531). 
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42. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/31/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Rejonowemu Pogotowiu Ratunkowemu w Sosnowcu (druk V/532). 

43. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/32/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Zakładowi Diagnostyki Obrazowej z siedzibą w Sosnowcu (druk V/533). 

44. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/33/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Specjalistycznemu Nr 5 im. św. Barbary 

w Sosnowcu (druk V/534). 

45. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/34/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu „REPTY” Górnośląskiemu Centrum Rehabilitacji im. Gen. Jerzego 

Ziętka z siedzibą w Tarnowskich Górach (druk V/535). 

46. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/35/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Szpitalowi Psychiatrycznemu z siedzibą w Toszku (druk V/536). 

47. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/36/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Śląskiemu Centrum Rehabilitacji i Prewencji z siedzibą w Ustroniu 

(druk V/537). 

48. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/37/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

Szpitalowi Kolejowemu w Wilkowicach-Bystrej (druk V/538). 

49. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/38/2015 Sejmiku 

Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Chorób Płuc im. dr. Alojzego Pawelca w 

Wodzisławiu Śląskim (druk V/539). 

50. Podjęcie uchwały w sprawie doraźnej Komisji – „Kapituły Odznaki 

Honorowej za Zasługi dla Województwa Śląskiego” (druk V/546). 

51. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Gospodarki 

i Innowacji (druk V/547). 

52. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

53. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego w okresie 

pomiędzy sesjami. 

54. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

55. Zamknięcie sesji Sejmiku. 



7 

 

- radny Michał Gramatyka – mam taką wielką prośbę, a jednocześnie taką 

skromną sugestię – zwykle było tak, że z wynikiem głosowania mogliśmy się 

zapoznać po jego przeprowadzeniu – był wyświetlany, teraz nie jest 

wyświetlany. Czy ten system zostanie naprawiony ? Czy on będzie działał tak 

jak powinien ? Ja mam pełne zaufanie do Pana Przewodniczącego i wierzę mu, 

że akurat tyle osób głosowało i tyle było za, natomiast dobrze by było żeby 

wszyscy też mogli zapoznać się z tym wynikiem. Jeszcze takie pytanie na 

marginesie – czy tych prób nie da się przeprowadzić w okresie 

międzysesyjnym ? 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – uznaję wniosek za 

słuszny, technicy muszą kilka chwil na to poświęcić, dlatego też proponuję 

krótką przerwę bez jakiegoś specjalnego rozchodzenia się. Po naprawie 

systemu będziemy kontynuowali, tak, że proponuję krótką przerwę – żeby 

była precyzja – 5 minut… 

 

[przerwa w obradach] 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku –…po tych pewnych 

perturbacjach technicznych przystępujemy do dalszego procedowania… 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Sejmiku: 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów Sejmiku 

Województwa Śląskiego do składu Rady Śląskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia (druk V/500): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – rzecz w tym, że 

mamy wskazać do składu tejże rady dwie osoby, które będą reprezentowały 

Sejmik Województwa Śląskiego, a zatem otwieram listę kandydatów, proszę 

zgłaszać osoby do tego gremium… 

 

- radny Michał Czarski – w imieniu klubu lewicy chciałbym zgłosić kandydata 

do Rady Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia, Pana Grzegorza 
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Makowskiego. Kolega Grzegorz Makowski był przez 4 lata w tej radzie i 

uznaliśmy, że teraz jeszcze na te kilka miesięcy – uwzględniając te zmiany, 

które mają nastąpić od nowego roku – to zasadnym będzie utrzymanie 

ciągłości tego przedstawiciela, który dosyć dobrze miał okazję przez 4 lata 

poznać funkcjonowanie Narodowego Funduszu Zdrowia, oddział w 

Katowicach. Stąd też zgłaszam tą kandydaturę – powtarzam: Pana Grzegorza 

Makowskiego … przepraszam, bo dla osób, które mogą go nie znać, bo tylko 

podniosłem kwestię, że on był ostatnio w radzie społecznej, to jest też były 

radny Sejmiku i były przewodniczący Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów. 

 

- radny Grzegorz Wolnik – w imieniu klubu Platformy Obywatelskiej 

chciałbym zgłosić kandydaturę Pana profesora Roberta Michnika. Pan 

profesor jest pracownikiem Politechniki Śląskiej, współpracownikiem naszego 

znakomitego kolegi profesora Marka Gzika na Wydziale Bioinżynierii 

Medycznej, w związku z powyższym jest bezpośrednio związany z 

problematyką służby zdrowia, natomiast nie jest dla NFZ ani 

świadczeniodawcą, ani firmą w żaden sposób powiązaną. W związku z tym 

spełnia wszystkie kryteria merytoryczne i kryteria również techniczne. 

 

- radny Jan Kawulok – ja celowo po zamknięciu listy zgłoszeń, ponieważ 

zgodnie ze stanowiskiem wyrażonym dziś na konwencie odstąpiłem od 

zgłaszania kandydatury, natomiast chciałem w tym punkcie zabrać głos, 

ponieważ na Komisji Zdrowia w czwartek jakoś tak ten temat zupełnie nie był 

poruszony i stwierdziłem, że jest to bardzo ważne zadanie. Zaproponowałem 

aby podzielić jak gdyby te dwa stanowiska, tutaj warto podkreślić, że mamy 

tym razem jako Sejmik dwóch przedstawicieli dotychczas był jeden i 

zaproponowałem aby to był przedstawiciel z koalicji rządzącej, jeden z 

opozycji – ponieważ taką wstępną zgodę uzyskałem, rozmawiałem z osobą, 

ale dzisiaj była na konwencie informacja, że jednak klub lewicy zgłasza Pana 

Sergiusza Karpińskiego, którego bardzo cenię i szanuję, postanowiłem nie 

zgłaszać kandydatury w tym zakresie. Natomiast to bardzo by mi zależało 

żeby te dwie osoby, które są zgłoszone, faktycznie realizowały 

przedstawicielstwo Sejmiku. Przez te ostatnie 4 lata, no niestety, ani raz na 

Komisji Zdrowia nie było informacji o działalności naszego przedstawiciela w 

tym gremium szanownym. Jest to instytucja jedna z ważniejszych na Śląsku – 

ja wiem, że to jest instytucja społeczna jeśli chodzi o radę społeczną, 

natomiast bardzo jest ważne aby w tych trudnych etapach dla funduszu, gdzie 

po pierwsze wchodzi sieć szpitali, a po drugie jest to prawdopodobnie koniec 

tego funduszu, żeby to przedstawicielstwo, które Sejm wzmocnił, bo mamy 

zamiast jednego przedstawiciela dwóch, abyśmy to należycie wykorzystali. 

Stąd jeszcze raz zgłaszam gotowość w przyszłości jako szef klubu radnych 

PiS, że my również jesteśmy zainteresowani udziałem w tego typu 

działalności, natomiast nie zgłaszamy kandydatury, ponieważ stoimy na 
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stanowisku, że tego typu stanowiska powinny być uzgadniane w formie 

konsensusu między wszystkimi klubami, natomiast w tej sytuacji tutaj 

podanie, które mam, no po prostu zostanie zlikwidowane. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku –…a zatem na listę 

kandydatów do Rady Śląskiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ wpisujemy 

nazwiska i imiona Panów: Grzegorza Makowskiego i Roberta Michnika i w 

związku z tym, że mamy dwóch kandydatów na dwa miejsca możemy 

przystąpić do głosowania uchwały w tym zakresie… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 1 

wstrzym. 11 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegatów do Zgromadzenia 

Ogólnego Związku Województw Rzeczypospolitej Polskiej (druk 

V/501): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – jeśli chodzi o projekt 

tej uchwały, jest sporządzony z inicjatywy Przewodniczącego Sejmiku. 

Chodzi tutaj o zamianę delegata w ramach koalicji. Proponujemy aby radnego 

Bronisława Karaska zastąpił Grzegorz Wolnik … Czy ktoś z Państwa zechce 

zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2017-2030 (druk 

V/544): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! Proszę zatem o 

przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia 

pozytywna tejże komisji. Czy inne komisje zajmowały się projektem tej 

uchwały ? … Komisja Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia także wydała 
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opinię pozytywną … Czy inne komisje zajmowały się projektem uchwały ? … 

Nie ! Czy ktoś z Państwa zechce zabrać głos w sprawie projektu tejże 

uchwały ? … Zgłoszeń nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 14 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Województwa Śląskiego na 2017 rok (druk V/545): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! Proszę zatem o 

przedstawienie stanowiska Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia 

pozytywna. Czy inne komisje zajmowały się tą sprawą ? … Komisja Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia wydała także opinię pozytywną w sprawie 

projektu tej uchwały. Komisja Edukacji, Nauki i Kultury … także wydała, 

Pani Przewodnicząca potwierdza, opinię pozytywną … innych zgłoszeń 

odnośnie informacji nie ma, w związku z tym czy ktoś z Państwa zechce 

zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę !... 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 14 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/51/2/2010 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 12 maja 2010 roku 

w sprawie Zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

Województwa Śląskiego oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania 

(druk V/543): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … 

 

- Wicemarszałek Stanisław Dąbrowa – [krótka przerw w nagraniu] …projektu 

tej uchwały w rozdziale 6 – zasady wydzierżawiania i wynajmowania 
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nieruchomości. W związku z tym zgłaszam autopoprawkę i przeczytam jak 

było, a jak ma być: w paragrafie 16 ust. 1 było: umowy najmu i dzierżawy 

nieruchomości lub ich części, w tym lokali użytkowych, mogą być 

zawierane…. A propozycja jest taka – paragraf 16 ust. 1: wyraża się zgodę na 

zawieranie umów najmu i dzierżawy nieruchomości lub ich części, w tym 

lokali użytkowych. Chodziło o to słowo zgoda żeby było jasne i związku z tym 

taka propozycja jest, tak, że proszę o uwzględnienie tej autopoprawki. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję Panu 

Marszałkowi za tą korektę w trybie autopoprawki. Poproszę Komisję Budżetu 

Skarbu i Finansów o zaprezentowanie opinii w sprawie projektu uchwały … 

pozytywna. Proszę o opinię Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego… 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – ja może pokrótce tylko … nasza wątpliwość 

w trakcie prac komisji pojawiła się w związku właśnie z zapisami tego 

artykułu ust. 1 i ust. 1a, natomiast w tej chwili przy autopoprawce … ja 

przepraszam, że tak na gorąco, ale nie do końca zrozumiałam wypowiedź Pana 

Marszałka … wyraża się zgodę na zawieranie umów najmu i dzierżawy 

nieruchomości lub ich części, w tym lokali użytkowych, które są w kolejnych 

punktach wymienione. Nasza wątpliwość … owszem, pojawia się już słowo 

zgoda, za to bardzo dziękujemy, nasza wątpliwość dotyczyła również pojęcia 

tej zgody, czyli po prostu było dla nas nieczytelne czy za tą zgodą kryje się 

decyzja Zarządu Województwa Śląskiego, czy decyzja Sejmiku i o to tylko 

proszę o wyjaśnienie w tej kwestii. 

 

- Wicemarszałek Stanisław Dąbrowa – tutaj chodzi o to, że wiadomo, że 

wyraża się zgodę, czyli Sejmik wyraża zgodę na to żeby można te umowy 

najmu i dzierżawy nieruchomości na czas dłuższy niż 3 lata, czy czas 

nieograniczony zawierać. W tych elementach już była zgoda Zarządu – 

wiadomo, że tam jest też określone, że jak pewne kwoty przekraczają, no to 

wtedy wracamy i tak do Sejmiku w tych sprawach. Natomiast jeżeli chodzi o 

takie bardzo głębokie szczegóły, to jest Pan Dyrektor Figas, który jest 

inicjatorem tego projektu. Chodzi o to, że były uwagi ze strony jak były 

rozmowy pomiędzy pracownikami i gminami, czy też użytkownikami 

nieruchomości i nie było do końca takich, tak bym powiedział, jasności, w 

związku z tym twierdzą, że te uzupełnienia spowodują, że będzie jaśniej. Panie 

Dyrektorze ! Proszę bardzo jeszcze… 

 

- Pan Andrzej Figas, Dyrektor Wydziału Geodezji, Kartografii 

i Gospodarki Nieruchomościami – ta propozycja zmiany wynikła z faktu, że 

chcemy dopisać do paragrafu 16, w brzmieniu który był już obowiązujący, 

czyli, że umowy najmu i dzierżawy nieruchomości lub części, w tym lokali 
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użytkowych, mogą być zawierane i tam trzy punkty są wymienione, ust. 1a, w 

którym chcieliśmy doprecyzować, że chodzi o – to wynikało z różnych 

interpretacji, czy pytań również radnych – o jakich zgodach mowa, więc 

napisaliśmy o zgodach, o których mowa w ust. 1 pkt 1-2 ma zastosowanie ta 

zgoda tylko i wyłącznie w przypadku zawierania umów w trybie 

przetargowym, chyba że tryb bezprzetargowy wynika z ust. 2, bądź 

dopuszczają go obowiązujące przepisy. W trakcie prac na komisji było 

stwierdzenie radnych, że ust. 1 dotychczas nie mówił o zgodzie, my mówimy, 

że w ust. 1 dopisujemy zgodę. Wobec czego zaproponowaliśmy takie 

brzmienie paragrafu 1 ust. 1 żeby wyraźnie było powiedziane, że wyraża się 

zgodę na zawieranie umów najmu i dzierżawy nieruchomości lub ich części w 

tym lokali użytkowych, a jednocześnie dopisujemy ten ust. 1a żeby 

doprecyzować ten zapis wynikający z paragrafu 16 ust. 1, że zgoda, o której 

mowa w ust. 1 pkt 1 i 2 ma zastosowanie wyłącznie w przypadku zawierania 

umów w trybie przetargowym, chyba że tryb bezprzetargowy wynika z ust. 2, 

który jest nadal obowiązujący i go nie zmieniamy, a dotychczas w zasadach 

był, bądź dopuszczają go obowiązujące przepisy. Prosimy bardzo o tą zmianę. 

To jest tak naprawdę zmiana redakcyjna, ale ona nam i wszystkim 

użytkownikom pozwoli wprost przeczytać ten przepis szczególnie w 

kontekście wprowadzonej zmiany w ust. 1a. Bardzo bym prosił o przyjęcie tej 

autopoprawki i zagłosowanie za przyjęciem tych zmian w Zasadach, których 

jest troszkę więcej. Macie je Państwo również opisane w uzasadnieniu, jeżeli 

jest konieczność do pozostałych, to ja oczywiście też służę wyjaśnieniem, 

natomiast wydaje mi się, że w tej chwili zapis art. 16 ust. 1 w kontekście 

wprowadzenia ust. 1a jest spójny i czytelny i nie będzie budził żadnych 

wątpliwości dla użytkowników. Jest to zgoda Sejmiku dla Zarządu, bo to 

Zarząd decyduje i gospodaruje mieniem Województwa Śląskiego. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – po tych 

wypowiedziach mam pytanie do Przewodniczącej Komisji Rozwoju i 

Zagospodarowania Przestrzennego, czy Pani, w imieniu komisji, utożsamia się 

z tymi autopoprawkami ?... 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – ja bardzo dziękuję za tą uwagę i wywołanie 

mnie do odpowiedzi. Niniejszym jednak muszę powiedzieć, że nie tylko 

chodzi o moją opinię i mój głos, ale całej komisji, w związku z tym proszę o 5 

minut przerwy … o 5 minut przerwy, nie w związku z moimi jakimiś 

marzeniami towarzyskimi, tylko 5 minut przerwy na króciutkie posiedzenie 

komisji. 

 

- radny Michał Gramatyka – nie zgadzam się z tym, że jest to poprawka o 

charakterze redakcyjnym, jest to poprawka do uchwały, która jest niezwykle 

istotna z punktu widzenia odpowiedzialności Zarządu i z punktu widzenia 
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odpowiedzialności Pana Marszałka. To jest uchwała, która precyzuje zasady 

obracania nieruchomościami będącymi własnością Województwa Śląskiego. 

W związku z powyższym przynajmniej ta poprawka powinna być dostarczona 

na piśmie, ja przynajmniej chciałbym mieć komfort głosowania nad czymś co 

widzę, co mogę przeczytać, do czego mogę się przygotować. Dlatego też 

bardzo jestem wdzięczny Pani Przewodniczącej za wniosek o przerwę i mam 

nadzieję, że w tym czasie dotrze do nas to w jaki sposób ta uchwała się 

zmienia. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – no szkoda, że 

wcześniej Państwo nie doszliście do tzw. konsensusu merytorycznego, ale 

przerwa w tym wypadku uważam, że jest konieczna, tylko proszę o dyscyplinę 

czasową w tym zakresie i dla pewnego konsensusu dobrze żeby to jednak była 

forma autopoprawki Zarządu i byśmy mogli dalej pracować, bo czeka nas za 

chwilę aż 36 uchwał zdrowotnych … Za 10 minut wznawiamy obrady, proszę 

się zmieścić w tym czasie… 

 

[przerwa w obradach] 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – proszę o zajmowanie 

miejsc, bowiem sprawa, dla której przerwa została ogłoszona jest, mówiąc 

kolokwialnie, załatwiona i możemy dalej procedować… 

 

- radna Martyna Starc-Jażdżyk – komisja pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę zgłoszoną przez Zarząd, tak, że możemy przejść do głosowania. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – i to jest 

najważniejsze, natomiast chcę zwrócić uwagę na nadwyrężenie czasu jeśli 

chodzi o przerwę, która była zaplanowana na nieco krócej, a komisja jeszcze 

zdążyła przed czasem. A zatem czy ktoś z Państwa Radnych zechce zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały po wniesionej autopoprawce ? … Nie widzę 

zgłoszeń ! A zatem przystępujemy do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 1 

wstrzym. 4 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/30/8/2016 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 listopada 2016 roku 
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w sprawie zwrotów kosztów podróży służbowych Radnych Sejmiku 

Województwa Śląskiego (druk V/502): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – projekt tejże uchwały 

jest z mojej inicjatywy jako przewodniczącego. Chodzi tu o dostosowanie po 

zmianach na funkcji przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. Czy ktoś z 

Państwa chce zabrać głos w tej sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Województwa Śląskiego (druk V/503): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – projekt uchwały jest 

z inicjatywy klubu radnych Ruchu Autonomii Śląska. Czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! Proszę o 

przedstawienie stanowiska Komisji Statutowo-Regulaminowej … opinia 

pozytywna. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie projektu tej 

uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

narkomanii w Województwie Śląskim na lata 2017-2020 (druk 

V/541): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tejże uchwały ? … Nie widzę ! Proszę o 

przedstawienie stanowiska Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia … 

opinia pozytywna. Czy ktoś z Państwa zechce zabrać głos w sprawie projektu 

tej uchwały ? … Nie widzę ! 
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Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  41 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia 

stowarzyszenia pod nazwą: Stowarzyszenie Biznes – Nauka – 

Samorząd „Pro Silesia” (druk V/542): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! Wobec tego proszę o 

przedstawienie stanowisk: Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego … opinia pozytywna … Komisji Edukacji, Nauki i Kultury … 

opinia pozytywna … Komisji Współpracy Zagranicznej i Integracji 

Europejskiej … opinia pozytywna … Komisji Statutowo-Regulaminowej … 

opinia pozytywna. Czy ktoś z Państwa zechce zabrać głos w sprawie projektu 

tej uchwały ? 

 

- radny Tadeusz Gruszka – ta uchwała była na naszej komisji także omawiana, 

przy czym nie rozwiała do końca moich wątpliwości i tutaj postaram się je 

sprecyzować i Pana Marszałka Karolczaka będę prosił o wyjaśnienia. 

Wyrażamy intencję o utworzeniu przez Województwo stowarzyszenia. 

Pierwsze moje pytanie dotyczy tego z kim to stowarzyszenie zostanie 

zawiązane, bo na chwilę obecną tego stowarzyszenia, w chwili obecnej – 

podkreślam – nie ma, więc z kim to stowarzyszenie zostanie założone ? Jeżeli 

już o to pytam, to chciałbym aby Pan nawiązał do uchwały Miasta Rybnik, 

która mówi o tym, jak w uzasadnieniu, że Miasto Rybnik przystępuje do tego 

stowarzyszenia. Jeżeli uchwałą wyrazili wolę przystąpienia, to rozumiem, że 

to stowarzyszenie już w tym momencie istnieje, więc wyklucza to możliwość 

Miasta Rybnika – a o tym była mowa na komisji, że miasta poszczególne, 

które zostały doproszone, będą tworzyły to stowarzyszenie, więc jeżeli tam 

jest wyrażona wola, potwierdzona w uzasadnieniu, przystąpienia do 

stowarzyszenia, więc kłócą się te dwa warunki ze sobą. Jeżeli załącznikiem do 

naszej uchwały jest statut, to mówiliśmy o tym, że wynagrodzenie dla zarządu 

może być. Zwyczajowo, sprawdziłem w wielu statutach stowarzyszeń, jest 

jednak zapisane wprost, że członkowie pracują w stowarzyszeniu społecznie, 

więc taki warunek też mógł się znaleźć w tym statucie. Razi troszeczkę mnie 

też zapis w statucie, który mówi, że … walne zgromadzenie podejmie decyzję 

o statucie. Jeżeli statut będzie elementem założycielskim, a tak powinno być, 

więc kolejne mogą być jedynie zmiany statutu, a nie utworzenie tego statutu 



16 

… chciałem to przytoczyć, ale mi się nie chce ta strona otworzyć … więc na 

tym miałbym tyle pytań, proszę o wyjaśnienie. 

 

- radny Kazimierz Karolczak, Członek Zarządu Województwa – cieszę się, 

że Państwo nie prosili o wprowadzenie, bo myślę, że to dzięki temu, że w 

miarę profesjonalnie udało się to przedstawić i w sposób wyjaśniający 

wątpliwości na poszczególnych komisjach omówić ten pomysł. Co do tych 

pytań, to z Panem Radnym mieliśmy już okazję rozmawiać na komisji, te 

pytania padły, no ale jeszcze raz powtórzę odpowiedzi. Przeczytałem również 

jakie podmioty zostały doproszone do tego żeby razem, wspólnie utworzyć to 

stowarzyszenie. Szanowni Państwo ! Zgodnie z prawem, ustawa o 

samorządzie mówi wyraźnie, że stowarzyszenie można zawrzeć z podmiotami 

innymi samorządowymi. W tym przypadku zwróciliśmy się do miast, stolic 

subregionów, jako miasta, które są reprezentatywne dla swoich regionów. 

Zaprosiliśmy takie miasta jak: Rybnik, Bielsko-Biała, Katowice, Sosnowiec. 

Ze względu na prośbę i deklarowaną czasową współpracę Politechniki 

Śląskiej, później doprosiliśmy Gliwice. Oczywiście to nie oznacza, że ten 

katalog jest zamknięty, że nie mogą się znaleźć żadne inne … jeszcze Miasto 

Częstochowa, przepraszam … nie mogą się znaleźć żadne inne miasta, ale 

skądinąd też wiemy, że zbyt rozbudowane ciała nie zawsze sprawnie i 

efektywnie pracują. Tak więc w tym pierwszym przynajmniej etapie tworzenia 

stowarzyszenia i rozruchu jego prac stwierdziliśmy, że taka formuła będzie 

najlepsza. Do tego żeby można mówić o tym stowarzyszeniu, że to jest biznes-

nauka-samorząd, doprosiliśmy jeszcze przyszłych członków, tzw. 

wspierających, podmioty i instytucje otoczenia biznesu, takie jak: Regionalna 

Izba Gospodarcza, Izba Przemysłowo-Handlowa, Cech Rzemiosł Różnych. Są 

to podmioty, które przede wszystkim z nami aktywnie współpracują i z nimi 

przede wszystkim mamy wspólne projekty i ta współpraca jest na wysokim 

poziomie. Wiem, że w regionie jest sporo innych izb gospodarczych, jednakże 

tu również chcielibyśmy spróbować zacząć w tym gronie. Jeżeli będzie 

później taka wola członków stowarzyszenia żeby to grono poszerzać, to myślę, 

że to już praktyka taka organizacyjna pokaże. Co do tej sfery naukowej 

zaprosiliśmy wszystkie wyższe uczelnie w województwie śląskim, począwszy 

od Uniwersytetu Śląskiego, Ekonomicznego, Politechniki Śląskiej, 

Częstochowskiej, Akademii Techniczno-Humanistycznej z Bielska-Białej, 

skończywszy na uczelniach sztuk pięknych, Uniwersytet Medyczny. Tak więc, 

tak jak mówię, zaprosiliśmy praktycznie wszystkie uczelnie, ale publiczne, i 

również chcielibyśmy z nimi to stowarzyszenie zawiązać. Pan nawiązał do 

woli przystąpienia, do uchwały podjętej przez władze Rybnika. Tu jednak 

Rybnik poszedł niestety trochę za daleko, to stowarzyszenie nie powstało, i 

dopiero w momencie kiedy wszystkie te instytucje, osoby prawne, będą miały 

podjęte uchwały swoich ciał statutowych o woli przystąpienia, zwołamy 

spotkanie założycielskie i wtedy ono powstanie. Tak więc Rybnik będziemy 
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prosić o to żeby jednak tą uchwałę poprawił na najbliższej sesji. Co do 

pozostałych Pana uwag, kwestia kolejnych zmian, konsultowaliśmy też to z 

nadzorem prawnym wojewody i tutaj nie było uwag i że tak może być 

sformułowane. Co do zapisów szczegółowych, czy członkowie pracują 

społecznie, czy zarząd, staraliśmy się ten statut prowadzić jak najbardziej 

otwarcie jak się da. Jesteśmy zdania, że w tym porozumieniu partnerskim z 

innymi miastami jesteśmy w stanie wypracować taką formułę, która nie będzie 

ograniczać możliwości działania, a wręcz odwrotnie, będzie kreować nowe 

możliwości, oczywiście w ramach rozsądku. Moją intencją, którą wyrażałem 

na komisji – każdej, na której miałem okazję przedstawiać projekt – jest to 

żeby zarząd tego stowarzyszenia składał się z przedstawicieli wszystkich 

środowisk, czyli samorządu województwa, samorządów gmin, instytucji 

naukowych i instytucji otoczenia biznesu, czyli był kilkuosobowy z prezesem 

zarządu, ale chciałbym żeby wszystkie te osoby pracowały społecznie, 

bezpłatnie. Nie wyklucza to, że jedna z tych osób lub część będzie pełniła 

funkcje typowo organizacyjne, czyli dyrektor generalny, czy jakby nie był 

nazwany, która za swoją pracę może pobierać wynagrodzenie. Wiemy, że 

stowarzyszenie miałoby zastąpić w swoich działaniach, w reprezentacji na 

zewnątrz, dotychczas działającą jednostkę budżetową Województwa 

Śląskiego. Tam są zatrudnione osoby, którym chcielibyśmy zaproponować 

pracę. W stowarzyszeniu będą pracować osoby po to żeby tą pracę 

organizacyjną można było wykonywać i to stowarzyszenie mogło działać. Tak 

więc myślę, że ta główna idea jest taka, że zarząd ma taką możliwość żeby 

pracować bezpłatnie, są to osoby zatrudnione w tych instytucjach, jednakże 

funkcje typowo organizacyjne związane z działalnością bieżącą, czy dyrektor 

generalny, czy sekretarz stowarzyszenia, to wszystko zależeć już będzie od 

woli członków zwyczajnych, czyli samorządu województwa, jak i 

samorządów tych gmin, które doprosiliśmy w tym pierwszym etapie. To 

oczywiście nie wyklucza, że to stowarzyszenie może się w przyszłości 

powiększać. 

 

- radny Tadeusz Gruszka – Panie Marszałku, ale nie odniósł się Pan jeszcze do 

kwestii … znalazłem to w międzyczasie … że do wyłącznej kompetencji 

walnego zebrania członków należy uchwalanie statutu stowarzyszenia. To 

uchwalenie statutu jest na tzw. założycielskim, więc później walne 

zgromadzenie nie ma prawa uchwalać statutu, tylko zmienić statut, więc 

proszę o autopoprawkę w tym miejscu, jeżeli Pan się zgadza, jeżeli nie to 

będziemy dyskutować. 

 

- radny Kazimierz Karolczak, Członek Zarządu Województwa – oczywiście 

powszechna praktyka jest taka, że jest przyjęty statut, przyjmuje się do niego 

poprawki, jednak zgodnie z prawem stowarzyszenie w każdej chwili może 

przyjąć nowy statut. Tutaj ten zapis już jest taki, tak zostało zaproponowane 
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przez obsługę prawną tych instytucji na spotkaniu założycielskim i w tym 

momencie jakakolwiek zmiana, nawet redakcyjna, statutu powodowałaby że 

wszystkie te instytucje, które w tej chwili praktycznie w większości przyjęły 

już w swoich organach statutowych uchwały o woli przystąpienia, musiałyby 

procedować od nowa, z tego względu, że każda z instytucji musi zgodzić się 

na ten tekst, który został zaproponowany. Tak więc gorąco proszę żeby albo 

wycofać tą poprawkę, albo odrzucić. Tak jak mówię, jest to zgodne z prawem, 

jest to możliwe – statut można przyjąć nowy kiedy stowarzyszenie 

funkcjonuje. Tak więc nie jest to błąd merytoryczny, jest to po prostu szeroka 

możliwość formułowania pracy tego stowarzyszenia, a jakakolwiek zmiana 

wiązałaby się z bardzo dużym utrudnieniem i wydłużeniem powołania tego 

stowarzyszenia, przynajmniej miesiąc, półtora, do czasu kiedy wszystkie te 

instytucje jeszcze raz musiałyby przyjąć statut. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

jeszcze zechce zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę 

zgłoszeń, a zatem możemy przystępować do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  38 

przeciw 0 

wstrzym. 2 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia odcinków dróg gminnych 

na terenie Gminy Mszana oraz na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój 

do kategorii dróg wojewódzkich (druk V/540): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy potrzebne jest 

wprowadzenie do projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! Proszę o 

przedstawienie stanowiska Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego … opinia pozytywna tejże komisji. Czy ktoś z Państwa 

Radnych zechce zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nikt się nie 

zgłasza… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/3/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Obwodowi Lecznictwa Kolejowego – 

s.p.z.o.z. w Bielsku-Białej (druk V/504): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – przystępujemy do 

bloku uchwał dotyczących zmian statutów jednostek ochrony zdrowia 

podległych samorządowi województwa. Tych projektów mamy 36, w związku 

z tym mam następującą propozycję ażeby niektóre z elementów procedować 

zbiorczo, tzn. ja będę pytał wobec wszystkich czy jest potrzebne 

wprowadzenie, a o opinię Komisji Polityki Społecznej i Statutowo-

Regulaminowej wobec wszystkich statutów – zmiany są jednakowe. O głos w 

dyskusji będę pytał przy każdym projekcie, bo wprawdzie zmiana jest 

jednakowa, ale może ktoś poczuć specyfikę jakiejś jednostki i będzie potrzeba 

zabrania głosu. Taka jest propozycja, oczywiście jeśli Państwo mają uwagi to 

proszę zgłaszać. Oczywiście będziemy głosowali każdy projekt oddzielnie. W 

związku z tym chcę zapytać czy jest potrzebne wprowadzenie do projektów 36 

zmian statutów jednostek ochrony zdrowia ? … Nie widzę ! Komisja Polityki 

Społecznej i Ochrony Zdrowia jaką wypracowała opinię ? … wszystkie 

projekty zaopiniowała pozytywnie. Komisja Statutowo-Regulaminowa jakie 

wypracowała opinie ? … pozytywne. Pierwsza uchwała na druku V/504. Czy 

ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? 

 

- radny Jan Kawulok – tak jak było sugerowane przez Przewodniczącego, 

moje stanowisko dotyczy wszystkich projektów, natomiast ponieważ w 

punkcie 1 była sugestia, więc zabieram głos. Zmiana, która jest wprowadzona 

do tych 36. uchwał faktycznie wynika ze zmiany ustawy sejmowej, jest to 

drobna korekta, natomiast ważne jest to co się stało dwa lata temu. Myśmy 

wtedy zmienili wszystkie statuty jednostek służby zdrowia i wtedy właśnie, 

ponieważ było to wszystko przygotowane, trafiło to już na obrady Sejmiku, 

było to zalecenie Najwyższej Izby Kontroli, więc była taka sugestia żeby te 

statuty przyjąć i nie oponować ponieważ czasu jest mało. Wtedy właśnie 

zgłosiłem te uwagi, które dziś w całości powtarzam. Statuty, które 

obowiązywały do roku 2015 były dosyć szczegółowe, czyli wymieniały skład 

zarządu szpitala, ale co najważniejsze nazwy oddziałów, poradni, pracowni. 

Zmiana wprowadzona w roku 2015 zrobiła te statuty bardzo wąskie i 

praktycznie, mówiąc tak brutalnie, nic nie mówiące. My dzisiaj w statucie nie 

mamy absolutnie informacji czy ten szpital ma oddział chirurgii ogólnej, czy 

go nie ma, nie mamy informacji czy ma Szpitalny Oddział Ratunkowy, czy go 

nie ma. No tak zupełnie nie wiemy co ten szpital robi i to jest taka moja 

główna uwaga, że każdy statut powinien mieć nadane pewne informacje, że 

jak otwieram ten statut, to wiem co się dzieje. I teraz przykładowo mamy tutaj 

dwa statuty – pisze tak: w skład szpitala wchodzą następujące zakłady 
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lecznicze, w których jest wykonywana działalność lecznicza – pierwsza 

jednostka, pkt 1 – szpital, ambulatorium, zespół specjalistyczny i druga 

jednostka – szpital, ambulatoryjna opieka zdrowotna, zespół pracowni 

diagnostycznych i opieka pozaszpitalna. Ta druga jednostka na pierwszy rzut 

oka jest dużo większa, bo ma cztery zakresy działalności. Ta druga jednostka 

to jest malutki szpital w Pilchowicach, ta pierwsza to jest duży szpital w 

Chorzowie. To przykład, że ten statut absolutnie nie odzwierciedla 

rzeczywistej sytuacji tych jednostek, nic nie mówi o tych jednostkach. 

Również budzi to moje wątpliwości – statut przestał określać skład zarządu, 

czyli o ile mamy choćby w dzisiejszym statucie, który przed chwilą 

opiniowaliśmy pozytywnie, tam było zapisane że zarząd liczy trzy do pięciu 

osób. My tego nie mamy, czyli praktycznie zarząd szpitala może być 

pięcioosobowy, dziesięcioosobowy – to jest tylko i wyłącznie w uznaniu 

dyrektora i też uważam, że to jest rozwiązanie złe, ponieważ może 

powodować pewną patologię. To, że my jako Sejmik rezygnujemy 

dobrowolnie z decydowania o tym co się w naszych jednostkach dzieje, to jest 

złe rozwiązanie. I właśnie, ponieważ na Komisji Zdrowia to samo 

powiedziałem co teraz, była informacja, że taki jest teraz jak gdyby zwyczaj w 

Polsce, pozwoliłem sobie wejść na statut Szpitala Bielańskiego w Warszawie, 

to jest jedna z największych jednostek służby zdrowia i co pisze: do zadań 

szpitala należy do świadczeń zdrowotnych w medycynie w zakresach: 

alergologii, angiologii, chirurgii dziecięcej, czyli jest wymienne to co myśmy 

mieli, czyli czytając ten statut powinniśmy wiedzieć co ten szpital robi, a 

pacjent powinien wiedzieć czy np. nocna i świąteczna opieka zdrowotna jest 

realizowana w tej jednostce, czy też nie jest realizowana. Myśmy to zostawili 

wszystko w gestii dokumentu niższego rzędu, czyli regulamin organizacyjny, 

który uchwala kierownik jednostki. Jeszcze raz podkreślam – dzisiejsza 

zmiana ma charakter faktycznie dostosowawczy, ale ponieważ te błędy, które 

zostały przyjęte dwa lata temu, są i one mogą być, że tak powiem, pewnymi 

problemami w przyszłości, również teraz przy tworzeniu sieci szpitali, 

konsekwentnie nasz klub, nasi przedstawiciele i na Komisji Zdrowia i na 

Komisji Statutowej, wtrzymaliśmy się od głosu. Dlaczego nie głosowaliśmy 

przeciw ? Ponieważ uważamy że jest szansa na korektę tego. To rozwiązanie 

chyba nie ma błędu jakiegoś prawnego, choć to na pewno będzie oceniał tam 

nadzór wojewody, ale uważam że myśmy powinni mieć pełną świadomość 

tego, że pozwalamy 36. kierownikom jednostek dobrowolnie kształtować 

politykę odnośnie ilości oddziałów, ich profili, itd. Jest to na pewno 

niesamowicie, że tak powiem, dobrowolne scedowanie naszej władzy na 

podmioty niższy, czy na kierownika jednostki. Tak się składa, że większość 

tych kierowników znam i to są naprawdę porządni ludzie, a mimo to wolałbym 

żebyśmy sobie to zostawili – my czy nasi następcy – żeby decydować o tym, 

że tą chirurgię zamkniemy, ale po przedyskutowaniu, czy utworzymy geriatrię, 

ale po przedstawieniu pewnych argumentów. Dzisiaj dobrowolnie się tego 
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pozbywamy, więc stąd uwaga ta dotyczy, tak jak powiedziałem, dokładnie 

wszystkich jednostek. Uważam, że te statuty powinny mieć co najmniej 

jeszcze jedną stronę albo w formie załącznika wymieniony zakres działalności, 

czy jak to teraz mówią nowocześnie, profile działalności. 

 

- Wicemarszałek Aleksandra Skowronek – rzeczywiście rację ma Pan Radny, 

dokonaliśmy takiej zmiany, dokonaliśmy decentralizacji uprawnień, ale 

wynikało to tylko i wyłącznie z realiów rynku usług zdrowotnych w tamtym 

czasie, ponieważ Narodowy Fundusz Zdrowia co chwila ogłaszał jakieś 

dodatkowe konkursy. Pamiętamy o tym że statut, uchwała dotycząca przyjęcia 

statutu, jest aktem prawa miejscowego i procedura związana z podjęciem 

takiej uchwały to jest czas około trzech, a nawet i czasem więcej miesięcy, 

ponieważ następuje tutaj konsultacja społeczna, opinia związków 

zawodowych i od momentu kiedy Państwo podejmujecie taką uchwałę o 

wprowadzeniu zmian w statucie jeszcze musi podlegać ona ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego i wchodzi w życie po 

upływie 14 dni od dnia ogłoszenia. Takie były realia, trzeba było szybko 

dostosowywać świadczenia, dostosować komórki organizacyjne do 

wynikających z tego tytułu potrzeb. Jeśli chodzi o kierownictwo i te komórki 

organizacyjne, to wszystko reguluje regulamin organizacyjny, który jest 

zatwierdzany przez rady społeczne w każdej jednostce służby zdrowia 

podlegającej Województwu Śląskiemu. W tej radzie społecznej, jak Państwo 

sami wiecie, są przedstawiciele radnych Sejmiku Województwa Śląskiego i 

przedłużenie ręki marszałka, osoba, która jest pracownikiem Wydziału 

Zdrowia. Oprócz tego, że mamy nadzór poprzez rady społeczne, mamy 

również sprawozdawczość comiesięczną i Wydział Zdrowia musi zbierać 

sprawozdania dotyczące wykazu zatrudnienia, więc nie ma takiej możliwości 

żeby dyrektor sam decydował o tym ilu będzie miał zastępców, czy też sam 

decydował o tym jakie będzie miał komórki organizacyjne. Wprowadzenie 

sztywnego statutu jest oczywiście bardzo wygodnym dokumentem, ale może 

on funkcjonować tylko i wyłącznie na spokojnym rynku usług zdrowotnych, a 

myślę tutaj o długim kontrakcie dla zakładów opieki zdrowotnej, co najmniej 

cztero-, pięcioletnim, gdzie nic się nie zmienia i nie ogłasza się dodatkowych 

konkursów ofert i podmiot leczniczy może spokojnie funkcjonować na tym 

statucie przez dłuższy okres czasu. Jeśli chodzi o informacje dla pacjentów, 

nie wyobrażam sobie żeby potencjalny Kowalski – powiem tak kolokwialnie – 

zapoznawał się ze statutem żeby dowiedzieć jakie szpital, czy też inny 

podmiot opieki zdrowotnej, ma komórki organizacyjne. Te informacje są w tej 

chwili zgodnie z przepisami dostępne na BIP na stronie internetowej danej 

jednostki służby zdrowia i tam pacjent dowiaduje się jakie są komórki 

organizacyjne, jaki jest zakres udzielanych świadczeń zdrowotnych, również 

godziny przyjmowania i wszystkie inne informacje, które są potrzebne 

pacjentowi. Myślę, że na chwilę obecną panujemy poprzez rady społeczne, w 
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których Państwo również uczestniczycie, więc sytuacja, która mogłaby mieć 

miejsce w postaci niedoinformowania Sejmiku Województwa Śląskiego, nie 

ma miejsca. 

 

- radny Jan Kawulok – no niestety, nie jest tak że regulamin organizacyjny 

zatwierdza rada społeczna – tak jest w prawie – tylko dyrektor jednostki po 

zasięgnięciu opinii, nieobowiązującej, rady społecznej, tak, że tutaj jest to 

jednoznaczny zapis ustawy o działalności leczniczej, wcześniej oczywiście to 

było w ustawie o zoz-ach. Tak, że tak ta procedura wygląda – my jako Sejmik 

zatwierdzamy statut – w tej chwili on nie idzie na radę społeczną, bo jest 

nowelizacja od trzech lat – natomiast regulamin kierownik jednostki po opinii 

rady społecznej. Oczywiście, że zakładam wszystko dobrze, ale chyba byłoby 

nieuczciwie jakbym od tych moich potencjalnych zagrożeniach nie 

wspomniał. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – więcej zgłoszeń nie 

widzę, a zatem możemy przystąpić do głosowania… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/4/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu w Bielsku 

Białej (druk V/505): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/5/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 
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w sprawie nadania statutu Centrum Pulmonologii 

i Torakochirurgii w Bystrej (druk V/506): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w tej sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/6/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Specjalistycznemu nr 2 

w Bytomiu (druk V/507): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w tej sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 13 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/7/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu nr 4 w Bytomiu (druk V/508): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  23 

przeciw 0 

wstrzym. 14 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/8/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Specjalistycznemu 

w Chorzowie (druk V/509): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie projektu uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/9/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu im. Najświętszej Maryi Panny z siedzibą 

w Częstochowie (druk V/510): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie tego projektu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/10/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej nad Matką, Dzieckiem i Młodzieżą z siedzibą 

w Częstochowie (druk V/511): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie projektu ? … Nie widzę chętnych ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 
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za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/11/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Obwodowi Lecznictwa Kolejowego 

w Gliwicach SPZOZ (druk V/512): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/12/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Ośrodkowi 

Lecznictwa Odwykowego i Zakładowi Opiekuńczo-Leczniczemu 

w Gorzycach (druk V/513): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 13 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/13/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Centrum Pediatrii 

„Kubalonka” w Istebnej (druk V/514): 
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- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/14/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Rehabilitacyjnemu dla Dzieci w Jastrzębiu-Zdroju (druk V/515): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/15/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju (druk V/516): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś będzie 

chciał zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/16/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 
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w sprawie nadania statutu Beskidzkiemu Zespołowi Leczniczo-

Rehabilitacyjnemu Szpitalowi Opieki Długoterminowej w Jaworzu 

(druk V/517): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w tej sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/17/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Centrum Psychiatrii w Katowicach 

im. dr. Krzysztofa Czumy (druk V/518): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie tego projektu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/18/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Okręgowemu Szpitalowi Kolejowemu 

w Katowicach – s.p.z.o.z. (druk V/519): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 11 
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30. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/19/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Katowickiemu Centrum Onkologii 

(druk V/520): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/20/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Ośrodkowi Medycyny 

Pracy w Katowicach (druk V/521): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/21/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Pogotowiu 

Ratunkowemu w Katowicach (druk V/522): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś się zapisuje 

do głosu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 
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przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/22/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Zespołowi Wojewódzkich Przychodni 

Specjalistycznych w Katowicach (druk V/523): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś będzie 

chciał zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

34. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/23/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Neuropsychiatrycznemu im. dr. Emila Cyrana w Lublińcu (druk 

V/524): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – ktoś zechce zabrać 

głos w sprawie projektu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

35. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/24/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Chorób Płuc w Orzeszu 

(druk V/525): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 
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Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  23 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

36. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/25/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Terapii Nerwic dla Dzieci 

i Młodzieży z siedzibą w Orzeszu (druk V/526): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

37. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/26/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Wojewódzkiemu Szpitalowi Chirurgii Urazowej im. dr. Janusza 

Daaba w Piekarach Śląskich (druk V/527): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy jest ktoś z 

Państwa chętny do zabrania głosu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

38. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/27/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Szpitalowi Chorób Płuc im. Św. Józefa 
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w Pilchowicach (druk V/528): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

39. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/28/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Państwowemu Szpitalowi dla 

Nerwowo i Psychicznie Chorych w Rybniku (druk V/529): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

zechce zabrać głos w sprawie projektu tej uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 13 

 

 

40. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/29/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu nr 3 w Rybniku (druk V/530): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  24 

przeciw 0 

wstrzym. 14 
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41. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/30/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Centrum leczenia Oparzeń im. dr. 

Stanisława Sakiela w Siemianowicach Śląskich (druk V/531): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 10 

 

 

42. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/31/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Rejonowemu Pogotowiu 

Ratunkowemu w Sosnowcu (druk V/532): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  23 

przeciw 0 

wstrzym. 13 

 

 

43. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/32/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Zakładowi Diagnostyki Obrazowej 

z siedzibą w Sosnowcu (druk V/533): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 
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za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

44. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/33/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Specjalistycznemu Nr 5 im. św. Barbary w Sosnowcu (druk 

V/534): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

45. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/34/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu „REPTY” Górnośląskiemu Centrum 

Rehabilitacji im. Gen. Jerzego Ziętka z siedzibą w Tarnowskich 

Górach (druk V/535): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  22 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

46. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/35/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Psychiatrycznemu 
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z siedzibą w Toszku (druk V/536): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

47. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/36/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Śląskiemu Centrum Rehabilitacji 

i Prewencji z siedzibą w Ustroniu (druk V/537): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 12 

 

 

48. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/37/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Kolejowemu 

w Wilkowicach-Bystrej (druk V/538): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  21 

przeciw 0 

wstrzym. 12 
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49. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/12/38/2015 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 21 września 2015 roku 

w sprawie nadania statutu Wojewódzkiemu Szpitalowi Chorób 

Płuc im. dr. Alojzego Pawelca w Wodzisławiu Śląskim (druk 

V/539): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś zechce 

zabrać głos ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 11 

 

 

50. Podjęcie uchwały w sprawie doraźnej Komisji – „Kapituły 

Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa Śląskiego” 

(druk V/546): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – zgodnie z 

wprowadzonymi zmianami mamy dwa projekty uchwał dotyczące komisji 

doraźnych … Czy są pytania, potrzeba wypowiedzi w tej sprawie ? Te doraźne 

komisje były powoływane na okres jednego roku, w tej chwili jest zapis, że 

powołujemy je do końca kadencji … Czy będą uwagi ? … Nie widzę ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  38 

przeciw 0 

wstrzym. 1 

 

 

51. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. 

Gospodarki i Innowacji (druk V/547): 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – potrzeba 

wprowadzenia tego projektu analogiczna jak poprzednio … Czy są pytania, 

uwagi do projektu tejże uchwały ? … Nie ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 
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za  37 

przeciw 0 

wstrzym. 2 

 

 

52. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego: 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – sprawozdanie w tym 

zakresie zostało Państwu przekazane drogą elektroniczną, a także było w 

wersji papierowej złożone do skrytek. Czy macie Państwo uwagi, ewentualnie 

czy jest potrzeba wypowiedzi ? … Nie ma ! 

 

 

53. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego 

w okresie pomiędzy sesjami: 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – także w tym 

przypadku dostaliśmy informację w wersji elektronicznej na adresy mailowe i 

w wersji papierowej. W związku z tym też pytam czy są potrzeby wypowiedzi, 

uwag ? Proszę uprzejmie ! … Nie widzę zgłoszeń, a zatem przechodzimy do 

kolejnego punktu… 

 

 

54. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych: 
 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos w tym punkcie ? … Proszę się zgłaszać i będziemy 

zgodnie z Regulaminem udzielać głosu w kolejności zgłoszeń… 

 

- radny Piotr Czarnynoga – zwracam się z interpelacją do Pana Marszałka, bo 

wydaje mi się wydaje się, a na pewno wydaje się członkom klubu radnych 

Prawo i Sprawiedliwość, że powinniśmy wrócić do sytuacji w Górnośląskim 

Przedsiębiorstwie Wodociągów. Na jednej z poprzednich sesji Prezes tego 

przedsiębiorstwa przedstawił nam, bardzo emocjonalnie, ale jednak to co grozi 

mieszkańcom, których w wodę zaopatruje nasze Górnośląskie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów. Podwyżka wody o 30 gr na litrze na metrze 

sześciennym no to nie żarty ! Kiedy pytałem na ile w tym co nam grozi jest 

udziału lepszego czy gorszego zarządzania w Górnośląskim Przedsiębiorstwie 

Wodociągów, usłyszałem nie do końca chyba prawdziwą odpowiedź, że nie 

ma zmartwienia, że tam prowadzi się precyzyjne działania, natomiast cały 
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ciężar podwyżki będziemy zawdzięczać działaniom rządu. W związku z tym, 

że nie do końca podzielam to stanowisko, a potrzebowałem trochę czasu żeby 

sprawdzić informację jaką przekazał nam Pan Prezes, chciałbym w ramach 

interpelacji zwrócić się do Pana Marszałka o udzielenie odpowiedzi na 5 pytań 

… (na piśmie – INT.5.0003.0234/17 http://sejmik.slaskie.pl/section_bip/ 

interpelacje). 

 

- radny Janusz Wita – chcę zadać pytanie Panu Przewodniczącemu 

Bronisławowi Karaskowi á propos Komisji Środowiska, czy planujemy w 

najbliższym czasie posiedzenie Komisji Środowiska w temacie, który nas 

jakby też ostatnio bardzo dotyczy. Rozpoczęliśmy dyskusję tutaj na 

poprzedniej sesji odnośnie smogu. Temperatura dyskusji takiej publicznej 

rośnie w tym temacie, budzi to emocje, wątpliwości. Jesteśmy na etapie 

konsultacji społecznych, jeden etap za nami, samorządowy trwa. Wydaje mi 

się że byłoby bardzo pożyteczne, abyśmy w ramach komisji mogli 

przedyskutować ten etap na jakim jesteśmy, aby całości dyskusji nie zostawić 

na posiedzenie, na którym wydalibyśmy opinię co do projektu uchwały, stąd 

też pytam i jednocześnie apeluję o to aby zaplanować w najbliższym czasie 

takie posiedzenie. I pozwólcie Państwo jeszcze w drugim temacie – to już 

raczej zaproszenie dla Państwa. Zaprosiliśmy – jeszcze chcę was zachęcić do 

udziału w najbliższą sobotę w pierwszej katedrze diecezji katowickiej, w 

kościele świętych Apostołów Piotra i Pawła, o godz. 18
30

 msza święta w 

intencji ofiar Tragedii Górnośląskiej i odsłonięcie tablicy pamiątkowej, którą 

jako Ruch Autonomii Śląska ufundowaliśmy w tejże świątyni. Zapraszam 

Państwa bardzo serdecznie ! Myślę, że warto byłoby niejako w konsekwencji 

inicjatyw, które podejmowaliśmy również jako Sejmik ogłaszając swego czasu 

rok pamięci, czy też dzień pamięci Tragedii Górnośląskiej, zachęcam do 

udziału w tej uroczystości. 

 

- radna Aniela Jany – interpelacja w sprawie możliwości finansowania dróg 

gminnych ze środków Funduszu Spójności oraz Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego (na piśmie – INT.5.0003.0235/17 

http://sejmik.slaskie.pl/section_bip/ interpelacje). 

 

- radny Bronisław Karasek – w odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego 

Janusza Wity chciałem poinformować, że jestem na bieżąco z Wydziałem 

Ochrony Środowiska jeżeli chodzi o opinie i rezolucje, które wpływają do 

Wydziału Ochrony Środowiska na temat właśnie uchwały antysmogowej. Jest 

tego parę tysięcy różnego rodzaju uwag, to co mi przekazał Dyrektor 

Wydziału… i w pierwszej dekadzie marca planujemy posiedzenie czterech 

komisji: Środowiska, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia, Komisji 

Edukacji oraz Komisji Rolnictwa wraz z Zarządem na temat żeby przedstawili 

nam główne te wnioski, które wpływały i są opracowane już przez Wydział 
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Ochrony Środowiska, bo wiadomo, do końca lutego są konsultacje w 

samorządach – samorządy zgłaszają swoje uwagi do końca lutego. Tak, że w 

pierwszej dekadzie marca będzie wspólne posiedzenie tych komisji. 

 

- radna Ewa Żak – chciałam zapytać co się tu dzisiaj stało, że tak jest zimno na 

tej sali ? Chciałabym prosić o wyjaśnienie. 

 

- radny Stanisław Gmitruk, Przewodniczący Sejmiku – chciałbym 

powiedzieć tak, że dołączam się do tego pytania, myślę, że wielu innych 

radnych także … Nie umiem, niestety, odpowiedzieć na to pytanie. Lista 

mówców w tym punkcie jest wyczerpana … Przypominam o zdawaniu kart do 

głosowania … Mam prośbę, aby po zamknięciu formalnym sesji na sali zostali 

przewodniczący wszystkich komisji, na bardzo krótkie spotkanie … po tym 

spotkaniu w Sali Dębowej odbędzie się posiedzenie Kapituły, a 

Przewodniczący Komisji doraźnej ds. Gospodarki i Innowacji zaprasza na 

spotkanie tu na Sali Sejmu … Porządek sesji został wyczerpany… 

 

 

55. Zamknięcie sesji – [zamykam XXXIV sesję Sejmiku Województwa 

Śląskiego – godz. 13
40

]. 

 


